
 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
Aan: Het college van B&W van Groningen 

Betreft: Stichting OPOS 

Datum: 15 februari 2019 

Geacht college, 
 
Stichting OPOS is een organisatie voor openbaar onderwijs in de vml. Gemeente Slochteren. Een van hun 
basisscholen is De Meeroevers in Meerstad. Deze ligt, na de grenscorrectie, op het grondgebied van de 
gemeente Groningen. 
 
OPOS staat voor de opgave een nieuw schoolgebouw te realiseren voor Meeroevers die volgens de afspraken 
met de gemeente in 2021 in gebruik genomen moet worden. Uit berichten in de media en de OPOS organisatie 
blijkt dat er reeds geruime tijd sprake is van een organisatorische en bestuurlijke wanorde waarvan het recente 
vertrek van de nieuwe bestuurder na een aanstelling van vier dagen het voorlopige dieptepunt is. 
 
De SP-fractie maakt zich zorgen over de continuïteit van deze organisatie die immers verantwoordelijk is voor 
goed basisonderwijs in het Meerstad-deel van onze gemeente waarbij de nieuwbouwopgave nog een extra druk 
legt. Ook kent de nieuwe gemeente Groningen met de komst van de vml. gemeente Ten Boer en Haren 
meerdere organisaties voor openbaar onderwijs die schoolgebouwen hebben deels binnen de gemeente 
grenzen van Groningen en deels daar buiten. 
 
Het bovenstaande is voor ons aanleiding tot de volgende vragen: 
 

1. Bent u bekend met de niet-aflatende crises binnen de OPOS-organisatie? Zo ja wat zijn daarvan de 
oorzaken? Is bij u een perspectief bekend waardoor op korte termijn OPOS weer een op haar taak 
berekende organisatie zal zijn? Zo ja, hoe ziet dit perspectief er uit? Speelt u een (rechtstreekse) rol bij 
het herstel van werkbare verhoudingen daar immers de voortgang van goed onderwijs voor honderden 
van onze kinderen in het geding is? 

2. Onderwijs in de Meeroevers speelt zich sinds jaar en dag af in een groeiend aantal noodgebouwen, 
bepaald geen ideale situatie voor goed onderwijs. Is OPOS binnen afzienbare tijd in staat nieuwbouw te 
realiseren? Zo ja, wat is de stand van zaken van de nieuwbouw voorbereidingen? Zo nee, welke 
maatregelen gaat u treffen om in 2021 een nieuwe school operationeel te hebben? 

3. Een mogelijkheid is dat OPOS overgenomen wordt door een onderwijsorganisatie buiten de gemeente 
Groningen. Is het u bekend  of deze mogelijkheid aan de orde is? Zo ja, bent u het met ons eens dat dan 
de Meeroevers ondergebracht zou moeten worden bij een Groningse organisatie voor openbaar 
onderwijs? Zo nee, waarom niet? 

4. De nieuwe gemeente Groningen kent nu diverse organisaties voor openbaar onderwijs die deels ook 
voorzien in onderwijs in andere gemeenten. Vindt u deze “lappendeken” aan onderwijsorganisaties een 
gewenste situatie om kwalitatief, gespreid, divers en goed toegerust openbaar onderwijs te bieden in 
onze gemeente? Zo ja, welke voordelen biedt de huidige toevallig (=op historische gronden) tot stand 
gekomen organisatiewijze? Zo nee, wanneer en op welke wijze gaat de discussie met onderwijsland en 
de raad gevoerd worden over een gewenste toekomst richting? Zijn voor u de crisis bij OPOS en die van 
afgelopen zomer bij O.O.G. aanleiding om het indertijd genomen besluit het openbaar onderwijs te 
verzelfstandigen te heroverwegen? 

 
 
Lucy Wobma   Wim Koks 


